
Vragen m.b.t Memo Cijfers zero emissie-bussen

Partij Nr
.

Vraag / Input Antwoord / Reactie

PvdD 1 Betekent het niet halen van de norm in het laatste kwartaal 
(en bij sommige lijnen ook in het eerste kwartaal) door de 
nieuwe Ebusco’s, dat een deel van de subsidie aan U-OV 
daadwerkelijk ingehouden zal worden of is hier sprake van 
overmacht?

Ja, een deel van de specifieke subsidie voor de invoering van de 
elektrische bussen zal worden ingehouden over 2021, conform de 
subsidievoorwaarden gekoppeld aan de norm van 93%.

Juist de prikkel van de 93% zorgt ervoor dat de vervoerder scherp blijft. 
Ondanks dat in de kinderziektse van de nieuwe bussen ook wel een 
stukje overmacht ligt besloten. Overmacht die gelukkig ook weer 
oplosbaar is.

2 In het geval van inhouden van een deel van de subsidie, 
hoe  wenselijk  is  dat  met  het  oog  op  de 
verduurzamingsslag die gemaakt moet worden?

In het algemeen geldt dat het inhouden van een deel van de subsidie 
geen effect op het halen van de ambitie om het OV in 2028 volledig als 
zero emissie uit te voeren en de stappen daar naartoe. Juist van deze 
opstartproblemen met nieuwe bussen worden lessen geleerd die straks 
nieuwe bestellingen en instroom weer gemakkelijker maken.
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